
 
  Αθήνα, 12/01/2021 

Των:  Μαρίας Αθανασίου, βουλευτού Β’2 Δυτικού Τομέα Αθηνών 
        Κωνσταντίνου Μπούμπα, βουλευτού Σερρών 
 
 
ΠΡΟΣ :  Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

  Τoν κ. Υπουργό Υγείας 

 

 

ΘΕΜΑ : «Άνοιγμα σχολικών μονάδων εν μέσω “lockdown” (γενικού κλεισίματος)» 

 

Κύριοι Υπουργοί, 
 
Η Δυτική Αττική τελεί, τις τελευταίες δύο εβδομάδες, υπό ένα σκληρό «γενικό κλείσιμο»  
(“lockdown”). Ως εκ τούτου, προκαλούνται εύλογες απορίες, όπως είναι φυσικό, όταν σε μια 
περιοχή με τόσο βαρύ ιικό φορτίο, όπως ισχυρίζεστε, ανοίγει η πρωτοβάθμια εκπαίδευση. 
Άλλωστε, υπάρχουν επιστήμονες, όπως ο Πρόεδρος του Ιατρικού Συλλόγου Αθηνών, οι 
οποίοι υποστηρίζουν ότι, η χρονική στιγμή που ανοίγουν τα σχολεία δεν είναι η κατάλληλη. 
Επιπρόσθετα, ανασταλτικός παράγοντας για το άνοιγμα και των υπόλοιπων σχολικών 
βαθμίδων είναι οι «κόκκινες περιοχές» (υψηλού κινδύνου) στην Αττική, αφού ο αριθμός των 
νοσηλευομένων νοσούντων από κορωνοϊό αυξήθηκε. Αν και ακόμα δεν γνωρίζουν οι 
επιστήμονες τις επιπτώσεις από την χαλάρωση των μέτρων, κατά την περίοδο των 
πρόσφατων εορτών, παρατηρούμε να ανοίγουν τα σχολεία, ενώ τα πάντα μένουν κλειστά. 
Όλα τα παραπάνω ακούγονται αντιφατικά σε μεγάλη μερίδα πολιτών. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτώνται οι κ. Υπουργοί: 

Για ποιον λόγο προχωρήσατε στο άνοιγμα της πρωτοβάθμιας εκπαίδευσης, σε περιοχές 

που έχουν χαρακτηρισθεί ως «υψηλού κινδύνου» για το ενδεχόμενο νόσησης από κορωνοϊό 

και τελούν υπό ένα σκληρό «γενικό κλείσιμο»  (“lockdown”); 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

 

Μαρία Αθανασίου 

 

Κωνσταντίνος Μπούμπας 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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